

---

**Fast wie in Manhattan  
Almost like in Manhattan  
Contra Dance mit Swing und Schwung  
Traudel Walz, Contra Dancers Hohenlohe**

The contra dancers Hohenlohe once more offered a special goody. At the occasion of club caller Eberhard's birthday party the "Acoustic Swing Trio" played for us. It felt almost like with the "Brooklyn Swing Orchestra" in New York where 60 to 80 dancers happily pay 12

Die Contra Dancers Hohenlohe hatten wieder mal einen besonderen Leckerbissen zu bieten. Anlässlich der Geburtstagsfeier von Club-Caller Eberhard Walz spielte das „Acoustic Swing Trio“ zum Tanz auf. Es war ein Feeling fast wie beim „Brooklyn Swing Orchestra“ in

to 15 dollars a night for band and caller. In the USA contra dance without live music is unthinkable. Unfortunately there are no special contra bands so far hereabouts.

That's why the Contra Dancers Hohenlohe travel to the Barn Dance in Dietlikon in Switzerland once in a while where they really get their money's worth.

Rousing rhythms and lively dances with Katja Hunn and her musicians are worth the trip.

Transl. Ursula Kreis

New York, wo 60 bis 80 Contra Dancer gut und gern 12 – 15 Dollar am Abend für Band und Caller ausgeben.

Ohne Live Musik wäre in USA Contra Dance nicht vorstellbar. Hierzulande gibt es leider bisher keine spezielle Contraband.

Deshalb fahren die Contra Dancers Hohenlohe einen Tag mal kurz in die Schweiz, wo sie beim Barn Dance in Dietlikon mit „Over the Isles“ voll auf ihre Kosten kommen.

Mitreibende Rhythmen und rasante Tänze bei Katja Hunn und ihren Musikern sind eine Reise wert.